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KOMMUNSTYRELSEN  PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum: 2017-10-02  
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 215  

Svar på medborgarförslag om återställande av 
asfalterad gångväg och underhåll av rabatter 
mellan Sandgrensvägen och Storskiftesvägen 

Dnr 2017-000161  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anse medborgarförslaget med denna skrivelse vara besvarat, samt  

att anse annan genomförd åtgärd vara tillfredsställande.  

Sammanfattning av ärendet 
I medborgarförslaget föreslås att en asfalterad gångväg mellan Sandgrens väg 
och Storskiftesvägen ska återställas samt att underhåll ska ske av rabatterna 
mellan vägarna.  

Teknisk nämnd beslutar att föreslå kommunfullmäktige besluta att anse 
medborgarförslaget med denna skrivelse vara besvarat, samt att anse annan 
genomförd åtgärd vara tillfredsställande. 

Medborgarförslaget avser en önskan om asfalterad gångväg, borttagande av 
slipers och ersätta med ordentligt släntstöd, samt underhåll av rabatter vid 
tomterna mellan Sandgrens väg och Storskiftesvägen. I samband med 
återställningen av ytorna efter inskickat medborgarförslag gjordes en större 
insats, slipers och buskar togs bort, samt gräsmatta över hela ytan anlades. Att 
lägga asfalt och sätta kantstöd enligt förslag beräknas kosta 290 000 kronor.  

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag teknisk nämnd 2017-08-22 § 96 

Tjänsteskrivelse av gata- och parkchef, daterad 2017-08-01 

Medborgarförslag, inkom 2017-04-18 
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TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-08-22  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 96  

Svar på medborgarförslag om återställande av 
asfalterad gångväg och underhåll av rabatter 
mellan Sandgrens väg och Storskiftesvägen 

Dnr 2017-000160  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att föreslå kommunfullmäktige att anse medborgarförslaget med denna 
skrivelse vara besvarat, samt 

att anse annan genomförd åtgärd vara tillfredsställande.  

      

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslaget avser en önskan om asfalterad gångväg, borttagande av 
slipers och ersätta med ordentligt släntstöd, samt underhåll av rabatter vid 
tomterna mellan Sandgrens väg och Storskiftesvägen. I samband med 
återställningen av ytorna efter inskickat medborgarförslag gjordes en större 
insats, slipers och buskar togs bort, samt gräsmatta över hela ytan anlades. Att 
lägga asfalt och sätta kantstöd enligt förslag beräknas kosta 290 tkr.    

Gatu- och parkchef Johanna Andersson föreslår tekniska nämnden besluta  

att föreslå kommunfullmäktige att anse medborgarförslaget med denna 
skrivelse vara besvarat, samt 

att anse annan genomförd åtgärd vara tillfredsställande.         

Förslagsställaren presenterar sitt medborgarförslag.  

Arbetsledare Jon Springe föredrar ärendet. 

Ordförande föreslår tekniska nämnden besluta enligt liggande förslag.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från gatu- och parkchef, daterad 2017-08-01 

Kf 2017-04-19, § 46, Anmälan av medborgarförslag om återställande av 
asfalterad gångväg och underhåll av rabatter mellan Sandgrens väg och 
Storskiftesvägen 

Medborgarförslag, daterat 2017-04-18 

      

      

Beslut skickas till 
Kommunfullmäktige 

Gatu- och parkchef 
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TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-08-22  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
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Johanna Andersson tel. 040-6268212 
 
Johanna.Andersson@svedala.se 

 Tjänsteskrivelse  
2017-08-01 

Dnr: 2017-000160  

 

Medborgarförslag om återställande av asfalterad 
gångväg och underhåll av rabatter mellan Sandgrens 
väg och Storskiftesvägen 

Förslag till beslut 

Tekniska nämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige  

att anse medborgarförslaget med denna skrivelse vara besvarat samt, 

att anse annan genomförd åtgärd vara tillfredsställande.        

Sammanfattning av ärende 

Medborgarförslaget avser en önskan om asfalterad gångväg, borttagande av 

slipers och ersätta med ordentligt släntstöd, samt underhåll av rabatter vid 

tomterna mellan Sandgrens väg och Storskiftesvägen. I samband med 

återställningen av ytorna efter inskickat medborgarförslag gjordes en större 

insats, slipers och buskar togs bort, samt gräsmatta över hela ytan anlades. 

Att lägga asfalt och sätta kantstöd enligt förslag beräknas kosta 290 tkr.         

Skälen för beslut  

Ytan mellan Sandgrens väg och Storskiftevägen 

tillhör Svedala kommun enligt markering (se 

bild). 

 

Vid anläggande av fiber blev återställningen efter 

arbetet inte utförd. En del av stigen hade tidigare 

asfalt. Vid syn innan byggstart gjordes en 

överenskommelse mellan kommunen och 

entreprenören om en återställning, där 

entreprenören inte skulle återställa till asfalt utan 

istället göra hela ytan till gräsmatta. 

Entreprenören skulle då göra en del andra 

åtgärder inom grävområdet som kompensation för 

den billigare återställningen på denna plats. En 

del av asfalten hade redan tidigare tagits bort då 

markförhållandena och rötter gjorde att asfalten 

var i dåligt skick. 

 

Ytorna runt om gräset och asfalten har varit 

mycket svårskötta och även de i dåligt skick. 

Boende har i flera år haft mycket synpunkter på 

skötseln av slänterna. Kommunen har tvingats att 

prioritera skötsel av mer centrala delar av tätorten. 

Skötseln har därför blivit eftersatt då ogräset 

hunnit växa) innan vi kommit ut i området igen. 
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  TJÄNSTESKRIVELSE  
2017-08-01 

TN PARK 2017-000160 
 

 

 

Boende i området har haft flera tankar kring detta och kring ytorna. Det har 

funnits tankar om skötselöverenskommelse, vilket kunde möjliggöra att 

boende fick nyttja tomtytan mellan fastigheterna. Detta kunde endast vara 

möjligt om samtliga önskade det, då kommunen annars inte kommer åt 

kvarstående ytor. 

 

Kommunen kallade därför alla boende kring ytan till ett medborgarmöte 

2017-03-20, som blev välbesökt. Endast ett par fastigheter önskade 

skötselöverenskommelse, vilket innebar att detta förslag lades ned. Boende 

var då upprörda över att återställning efter fibergrävning inte var utförd. 

Gatu- och parkenheten hade samtidigt en dialog rörande ej tillfredställande 

återställning med entreprenören. 

 

Vid medborgarmötet framfördes önskemålet om att asfaltera hela ytan 

mellan fastigheterna, samt sätta en stödmur utmed de fastigheter där det är 

höjdskillnad. Vid detta tillfälle fanns det på platsen gamla slipers som höll 

delar av slänten. Tjänstemännen (Jon Springe, Johanna Andersson) 

meddelade då att detta förslag fanns det inte ekonomiska medel avsatta för 

och att det inte heller fanns möjlighet att avsätta detta under året då det är en 

stor kostnad. 

 

Kommunen utlovade vid mötet att föra dialogen vidare med entreprenören 

samt att göra en rejäl vårstädning av ytorna. I dialog med entreprenören 

gjordes ett större tag där slipers och de dåliga buskagen togs bort samt 

gräsmatta anlades både i slänt och vid den plana ytan mellan fastigheterna. 

Detta blev en kompensation från entreprenören då återställningen dragit ut så 

mycket på tiden. 

 

Resultatet blev följande 

(se bild), vilket även är 

utseendet på ytan idag. 
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  TJÄNSTESKRIVELSE  
2017-08-01 

TN PARK 2017-000160 
 

 

Tidigare utseende (se bilder nedan). Foto taget våren 2017 innan åtgärd. 

 

Att lägga asfalt på den plana ytan mellan tomterna samt sätta stödmur på den 

del av sträckan som kräver det beräknas kosta 290 tkr. 

 

Gatu- och parkenhetens bedömning är att ytan nu är i gott skick efter 

genomförd återställning och hela ytan klipps som gräs. Slänterna klipps mer 

sällan jämfört med den plana ytan då dessa inte kan klippas med den stora 

klipparen. Att anlägga asfalt på ytan bidrar negativt till de utmaningar 

kommunen har i dagvattenfrågan. Det är redan idag problem med 

vattenavrinning i området, vilket innebär att det blir en ökad risk att leda in 

vatten på tomterna om ytan asfalteras. 
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